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شمس آذر 80درصد بازیکنانش 
را از دست داده اما با وجود این 
مقابل اســتقلال تیم دست وپابســته ای نبود. 
چادرملو هم تقریبا با همــان ترکیب لیگ یکی 
خودش بازی می کند و البتــه با خرید 5بازیکن 
 برزیلــی کــه هنــوز کســی آنهــا را در زمین

 ندیده است.

   خیبر - سپاهان
روز قرعه کشــی لیگ، وقتی حریفان سپاهان از 
گلدان بیرون آمدند خیلی ها اعتقاد داشتند این 
تیم خوش شــانس تر از همه مدعیان بوده چون 
در روزهای ابتدایی با تیم هــای تازه صعودکرده 
و لابد ضعیف بازی دارد. اما بازی خیبر در هفته 
گذشــته و 3امتیازی که گرفت نشان داد به این 
تیــم -به خصوص در ورزشــگاه خانگی خودش 
در شــهر خرم آباد- نمی توان عنــوان »حریف 
ســاده« را اطلاق کرد. جدال امشب سپاهان و 
خیبر، یک بازی سخت در یک روز تاریخی است؛ 
روزی که لرتباران بعد از سال ها انتظار نخستین 
میزبانی خــود را در لیگ برتر انجــام می دهند، 
آن هم در مقابل یکــی از پرافتخارترین تیم های 
این لیگ، با سابقه 5قهرمانی، 4نایب قهرمانی و 
3عنوان سومی. یک مهمان بزرگ و مناسب برای 

نخستین میزبانی تاریخ لرها.

   استقلال - ملوان
این مسابقه انگار تقدیر محتومش این است که 
در تمامی ادوار لیگ برتــر در هفته دوم برگزار 
شــود. آخرین بار که این مســابقه در هفته ای 
غیراز دوم برگزار شده 10ســال قبل و در لیگ 
چهاردهم بوده است! البته در این دوران، ملوان 
چند فصلی را در لیگ دسته اول سپری کرد اما 
به هر حال چه در آخرین فصل قبل از سقوط و 
چه پس از بازگشت به سطح برتر، ملوان همیشه 
در هفته دوم با اســتقلال بازی کرده است. بعد 
می گویند لیگ برتر ایــران نظم ندارد! ملوان در 
2فصل گذشــته که به لیگ برتر بازگشته هرگز 
در هفته دوم نتوانسته از استقلال امتیاز بگیرد، 
چه در انزلی و چه در تهران، چه با مازیار زارع و 
چه با مهدی تارتار. البته سفیدپوشــان این بار 
نه در انزلی و تهران بلکــه در قزوین باید مقابل 
استقلال بایستند و شــاید این شهر خوش یمن 
باشد و طلسم انزلی چی ها را بشکند. در آن سوی 
میدان اما استقلال تیمی است که امسال با نظر 
خود نکونام بازیکن گرفته و خریدهای خوبی هم 
داشته است. امتیاز گرفتن از این تیم، به خصوص 
از 2-3هفته دیگر که تیم هــا کامل و هماهنگ 
شوند کار ساده ای برای دیگر تیم ها نخواهد بود. 
تیم نکونام از لحاظ اینکه معمولا در دفاع است 
و به حداقل گل ها رضایت می دهد ظاهرا عادت 
فصل گذشته را حفظ کرده و این نکته در بازی 
هفته اول آبی ها کاملا مشهود بود. اما آنها تیمی 
باروحیه و انگیزه برتری جویی هستند که حتی 
دریافت گل مســاوی در دقیقه90هم نمی تواند 

مانع پیروزی شان باشد.

دریا در کوزه؟
زمزمه برگزاری دربی تهران در ورزشگاه 

تختی به گوش می رسد
داســتان بی ورزشــگاه ماندن تهران، نقل همه 
محافل ورزشی و رسانه ای اســت و اهمیت این 
موضوع جایی دوچندان می شــود کــه بدانیم 
دربی تهران هم خیلی زود از راه خواهد رســید. 
پرسپولیس و استقلال در هفته ششم لیگ برتر 
باید به مصاف هم بروند و اگرچه تاریخ انجام این 
بازی هنوز اعلام نشده اما انتظار می رود شهرآورد 
پایتخت در شــهریورماه برگزار شود و گویا تا آن 
زمان ورزشگاه آزادی آماده نخواهد شد. پیش از 
این گفته می شد شــاید دربی به همین دلیل به 
خارج از تهران منتقل شود اما حالا زمزمه جدیدی 
به گوش می رســد که براســاس آن، فدراسیون 
فوتبال قصد دارد نبرد پرســپولیس و استقلال 
را به ورزشــگاه تختی ببرد. خود تختی هم این 
فصل مشکلات زیادی داشت و به شروع رقابت ها 
نرسید اما فدراسیون مطمئن است این ورزشگاه 
تا زمان انجام شهرآورد، شرایط استاندارد را پیدا 

خواهد کرد.
با این همه، برگزاری دربی تهران در ورزشــگاه 
تختی، حکــم ریختن دریــا در کــوزه را دارد. 
چطور می توان گل سرســبد مســابقات لیگ را 
به اســتادیومی برد که یک طرفش حتی سکوی 
تماشــاگران هم نــدارد و پس زمینــه تصاویر 
تلویزیونی، بیابان است؟ دیگر بگذریم از کوچکی 
ورزشگاه و دسترسی دشوار به آن در شرق تهران. 
ســال1380 و در فصل دوم لیــگ حرفه ای که 
آزادی آماده نبود و پرسپولیس و استقلال تمام 
مسابقات شــان را در تختی برگزار می کردند، باز 
خود دربی به اســتادیوم یادگار امام تبریز رفت. 
حالا اما گویا در شهرهای دیگر هم محل مناسبی 

برای برگزاری این مسابقه وجود ندارد!

ادامه از 
صفحه9

سودای رکورد
آیا قلعه نویی و حاج صفی، رکورد بازی های ملی را از نکونام 

می گیرند؟
در شرایطی که تیم ملی ایران از میانه های شهریور وارد مرحله جدید 
مسابقات انتخابی جام جهانی خواهد شد، برخی رسانه ها از دعوت شدن 
احسان حاج صفی به اردو خبر می دهند. حاج صفی 34ساله، کاپیتان 
اول تیم ملی به شــمار می آید و در حال حاضر بــرای آاک به میدان 
می رود. او در فصل جدید فوتبال یونــان، 4بار برای تیمش به میدان 
رفته و یک پاس گل هم داده اســت. حاج صفی فصل گذشته هم در 
مجموع 29بار برای آاک بازی کرد که حاصل آن ارســال 3پاس گل 
بود. بنابراین او بازیکنی خارج از رده به شمار نمی آید. با این حال، شاید 
انتظار خیلی از اهالی فوتبال ایران این بود که با توجه به قرار گرفتن تیم 
ملی در گروهی بسیار آسان و حضور محتمل در جام جهانی2026، 
کادرفنی از این بازیکنان مسن عبور کند و میدان را به جوانان بدهد؛ 
اتفاقی که گویا فعلا در مورد احسان حاج صفی رخ نخواهد داد و ظاهرا 

شهریورماه این بازیکن را در دیدار با قرقیزستان خواهیم دید.
ادامه حضور حاج صفی در تیم ملی اما می توانــد یک انگیزه و هدف 
جانبی را هم دنبال کند؛ دســتیابی به حد نصاب بیشــترین بازی 
برای این تیم. این رکورد در ایران به نام جواد نکونام ثبت شــده که با 
149بازی ملی و تنها یک حضور بیشتر از علی دایی، اسمش را بالای 
فهرست به ثبت رسانده. حاج صفی هم که از سال1387 سابقه حضور 
در تیم ملــی را دارد، فعلا به عدد 142بازی برای این تیم رســیده و 
درصورت حضور در 8مســابقه دیگر، با 150بازی ملی بر قله خواهد 
ایســتاد. شــواهد نشــان می دهد اگر حاج صفی به این عدد برسد، 

حالا حالاها صاحب رکورد بیشترین بازی ملی خواهد بود.
نزدیک ترین بازیکنان فعال به حاج صفی )منهای کریم انصاری فر که 
از تیم ملی کنار گذاشته شده(، مهدی طارمی و علیرضا جهانبخش 
هســتند که به ترتیب 85 و 84 بازی ملی انجام داده اند و واقعا معلوم 
نیست به 150حضور در این تیم برسند یا نه. بنابراین می توان وسوسه 
حاج صفی را درک کرد و شاید کادرفنی تیم ملی هم در این مسیر به 
او کمک می کنند. بدون احتساب مسابقات دوستانه، تیم ملی تا پایان 
سال1403 در انتخابی جام جهانی 7بازی دارد و حاج صفی با حضور در 

تمام آنها، قبل از نوروز می تواند با رکورد نکونام برابری کند.

شمس آذر نابود شده بود

کمی جوان تر!
در پی فعل وانفعالات اخیر، میانگین سنی پرسپولیس 

می تواند کمی کاهش بیابد و معقول تر شود

یکی از انتقادات درستی که طی یکی، دو فصل اخیر به 
پرسپولیس وارد شده، میانگین سنی بالای این تیم بوده 
است. با وجود کسب افتخارات فراوان، پرسپولیس در این 
سال ها پیر و پیرتر شده و در این تیم از اصل جوانگرایی 
غفلت شده است. حل شدن ریشــه ای این مشکل، نیاز 
به برنامه ریزی دقیق کادرفنی و مدیریتی دارد و شاید 
نیاز باشد تیم حتی پوست اندازی کند. با این حال خبر 
نسبتا خوب این است که با توجه به فعل وانفعالات اخیر، 
میانگین سنی تیم کمی پایین تر آمده و متعادل تر شده 

است. حالا ببینیم چرا.

   وضعیت ورودی ها و خروجی ها
از نظر ســنی، بین بازیکنان نامداری که از پرسپولیس 
جدا شدند و آنهایی که در این تابستان سرخپوش شدند، 
فاصله خیلی زیــادی وجود ندارد امــا ورودی ها کمی 
جوان تر هستند. مثلا گوندوز 28ساله درون دروازه جای 
علیرضا بیرانوند 31ساله را گرفته است. در پست دفاع 
راست ایوب العملود 30ساله جانشین دانیال اسماعیلی فر 
31ساله شده است. در پست دفاع چپ میلاد محمدی و 
عبدالکریم حسن هر دو تقریبا همسن و 30ساله هستند. 
علی قلی زاده 28ســاله هم احتمالا جای مهدی ترابی 

29ساله را خواهد گرفت.

   جوانانی که شاید فیکس شوند
بخش مهم تر داستان اما اینجاســت؛ جایی که برخی 
ســتاره های جوان تر می توانند با قرار گرفتن در ترکیب 
اصلی پرســپولیس، میانگین ســنی این تیم را پایین 
بیاورند. همین حالا علی علیپور 28ساله در ارنج اصلی 
سرخپوشان قرار دارد اما در شرایط عادی انتظار می رود 
یاسین ســلمانی هم افزوده شــود. هافبک تهاجمی 
22ساله سرخپوشان، تقریبا تمام فصل گذشته را به دلیل 
مصدومیت از دست داد، در غیر این صورت از پتانسیل 
فیکس ش/دن در پرسپولیس برخوردار بود. حالا هم اگر 
گاریدو به او اعتماد کنــد، می تواند حقش را بگیرد و در 
ترکیب اصلی بماند. سرمربی اسپانیایی پرسپولیس یک 
گزینه جذاب دیگر هم بــرای میانه میدان دارد؛ محمد 
خدابنده لو. این هافبک دفاعی 24ساله، نیم فصل دوم 
لیگ بیست وچهارم هر از گاهی به عنوان بازیکن جانشین 
به میدان می آمد و بد هم عمل نمی کرد. او اگر بتواند نظر 
کادرفنی جدید را جلب کند، ترکیب پرسپولیس از نظر 

سنی بیش از پیش متعادل خواهد شد.

   سورپرایزی در کار خواهد بود؟
هیچ کدام آنچه در 2بند بالا نوشتیم دور از انتظار نبود و 
مثلا کسی بابت فیکس شدن سلمانی یا خدابنده لو شوکه 
نخواهد شد. از اینجا به بعدش اما به گاریدو مربوط است که 
سورپرایزی داشته باشد یا نه. او در میانه های نیمه اول بازی 
با ذوب آهن، از یعقوب براجعه به عنوان یکی از بازیکنان 
تعویضی ســود برد که این وینگر 18ســاله هم عملکرد 
چندان بدی نداشــت. به مرور زمان ممکن است گاریدو 
در مورد بعضی جوانان تیمش به جمع بندی های مثبت 
برسد و سهم آنان در ترکیب افزایش بیابد. همه اینها در 

گرو آشنایی هر چه بیشتر گاریدو با شاگردانش است.

پیش بازینكته بازی

وز سوژه ر وز چهره ر

دقت کنید استادان!
طی چند روز گذشته خبر محرومیت تنی چند از بازیکنان مطرح 
لیگ برتر منتشر شد. دلیلش هم این بود که آنها در تبلیغات یک 
کمپانی متهم به کلاهبرداری گوشــی موبایل شرکت کرده بودند 
و پلیس خواهان بازگرداندن درآمد این تبلیغات شده بود. گویا در 
نهایت بازیکنان موردنظر هم این پول را برگرداندند و مشکل حل 
شد. با این حال جا دارد این دوســتان یا سایر بازیکنان و بازیگران 
سرشناس کشور، در انتخاب طرف قرارداد برای تبلیغ کردن بیشتر 
دقت کنند. حتی مدیران خیلی از صفحات کم فالوور اینستاگرام 
هم حواس شان به حلال و حرام هست و با همه نیازهای مالی شان، 
کسب وکارهای مشــکوک را آگهی نمی کنند. شما که الحمدالله 
پول تان از پارو بالا می رود و از ســوی دیگر مورد اعتماد مردم هم 

هستید، واقعا نیازی نمی بینید کمی بیشتر مراقب باشید؟

این چه داستانی است؟
یکی از غم انگیزترین اتفاقات این سال ها، مصدومیت چشم یامگا بود. 
طبیعتا مصدومیت هر بازیکنی دردناک است اما این حس و حال در 
مورد یامگا دوچندان بود، چرا که هم از نظر فنی بازیکن خوبی است 
و هم از لحاظ شــخصیتی، محترم و دوست داشتنی بوده است. با این 
تفاسیر اتفاقاتی که اخیرا در مورد او رخ می دهد جای تعجب دارد. یامگا 
اصرار دارد بازی کند و استقلال او را آزاد گذاشته تا مذاکراتش را انجام 
بدهد. از آلومینیوم اراک هم به عنوان یکی از مشتریان یامگا یاد می شود. 
خب اگر این بازیکن قادر به بازی نیست که دیگر این داستان ها چیست، 
اگر هم می تواند به میدان برود که اســتقلال از نظر اخلاقی موظف به 
حفظ و حمایت از اوست؛ کما اینکه همه جای جهان قرارداد بازیکنانی 

که با مصدومیت سنگین مواجه می شوند، فورا تمدید می شود.

یعنی باز هم...؟
مسابقات لیگ بیست وچهارم در حالی به هفته دوم خود رسید که یک 
شایعه عجیب حول و حوش سپاهان مطرح شد؛ اینکه سیاوش یزدانی 
با ژوزه مورایس دچار مشکل شده و در اختیار باشگاه قرار گرفته است. 
اسم یزدانی از فهرست بازی هفته اول سپاهان مقابل چادرملو هم خط 
خورد و در آن مسابقه، محمد دانشگر و وحدت هنانوف زوج قلب خط 
دفاعی را تشکیل دادند. بعد از این اتفاق، برخی رسانه ها گزارش دادند 
غیبت یزدانی انضباطی بوده و ادامه دار خواهد بود. تا لحظه تنظیم این 
مطلب، جزئیات بیشتری از موضوع منتشــر نشده، با این حال سابقه 
خراب و حواشی بی شمار یزدانی، چنین شایعاتی را باورپذیر می کند. او 
نه تنها با مربیانی مثل محمود فکری و ساپینتو درگیر شد، بلکه با مازیار 

زارع بدون اینکه کار کند به مشکل خورد.

لیگ عجایب کی قرمزتره؟کی قرمزتره؟

از زمانی که تراکتور به لیگ برتر بازگشته، 
رویارویی هــای این تیم با پرســپولیس و 
استقلال، غالبا حســاس و جذاب از آب در 
آمده اســت. هر چقدر هم که تراکتوری ها 

بیشــتر هزینــه کرده اند و 
دنبال سودای قهرمانی 
رفته اند، این حساسیت 
بیشتر و بیشــتر شد. 

امسال اما آنها به سیم آخر زده اند و نه تنها 
فاکتور تابستانی مفصلی به جا گذاشته اند، 
بلکه عمــده خریدهای مهم شــان را هم از 
اردوگاه پرسپولیس انجام داده اند؛ قهرمان 
تکراری ســال های اخیر که شــاید اجزای 
اساسی تشــکیل دهنده آن بتوانند در 
تبریز هم نخســتین جام لیگ برتری 
تراکتور را به ارمغان بیاورند. در نتیجه 
همین هاســت که حالا نبــرد تراکتور و 
پرسپولیس حساس تر از هر زمان دیگری 
شده است؛ مســابقه ای که اگر قرار باشد 
واژگان اساسی آن را بشماریم، مهم ترینش 

»تقابل« خواهد بود.
علیرضا بیرانوند با هر ســر و شکلی که بود 
نه تنها به شــروع فصل رسید، بلکه حالا 
شــانس حضور مقابل تیم ســابقش را 
هم دارد و این موضــوع می تواند برای 
مخاطبان بســیار جالب باشــد. شکل 
جدایــی بیرانوند از پرســپولیس اصلا 
خوشــایند نبود و اساسا پرونده 
مهمی که امروز در جریان 
اســت، به همین خاطر 
تشکیل شده. او بعد از 
کوچ بــه تبریز حتی 
ی  حبه هــا مصا
خوبی هــم انجام 
نــداد و حرف های 

جالبی نزد. ســتاره دیروز اردوگاه سرخ ها، 
حالا در پایین ترین ســطح از محبوبیت و 
اقبال عمومی قرار دارد. به همین دلیل هم 
روشن است که بیرانوند چه انگیزه سرشاری 
برای موفقیت در بازی امروز خواهد داشت. 
اشــتیاق مضاعف او هم به این خاطر است 
که اگر به قهرمانــی نوبرانه تراکتور در لیگ 
کمک کند، بــه جایگاهی اســتثنایی بین 
هــواداران این تیم دســت خواهــد یافت. 
فراموش نکنیم تفکر بیرانوند در این سال ها 
این شکلی بوده که »ما باعث قهرمانی های 
پرسپولیس شدیم« و ابایی نداشت از اینکه 
تأکید کند پرســپولیس تا قبل از حضور او 
و دوســتانش خواب قهرمانــی را می دیده! 
بنابراین روشــن اســت که رویارویی او با 
هم تیمی های سابقش از نگاه مخاطبان چه 

اهمیتی خواهد داشت.
بیرو اما تنها نیســت. دانیال اســماعیلی فر 
و مهدی ترابی هــم همزمان بــا او، اما به 
شکلی کم تنش تر از پرسپولیس به تراکتور 
کوچ کردند و طبیعتــا رویارویی آنها با تیم 
سابق شان جذاب خواهد بود. مهدی عبدی 
هم که موفق نشــد برای ادامــه حضور در 
پرسپولیس از گاریدو رأی اعتماد بگیرد، در 
خط حمله تراکتور انگیزه های انتقام جویانه 
خواهد داشت. شجاع خلیل زاده را هم مگر 

می شود فراموش کرد؟ 

کلیدواژه اساسی نبرد تراکتور و پرسپولیس 
یک چیز است؛ تقابل

دقیقی مدعی است روزی از استقلال، پرسپولیس، تراکتور و سپاهان پیشنهاد خواهد داشت

امیرحســین اعظمی|  به نظر می رسد ســعید دقیقی 
نمی تواند از قزوین دل بکنــد. او در نقل و انتقالات نیم فصل 
لیگ بیست وسوم، تا آستانه حضور در مس رفسنجان پیش 
رفت اما به قزوین برگشت و بار دیگر روی نیمکت شمس آذر 
نشست. او برای لیگ بیست و چهارم هم از شمس آذر جدا شد 
و برای فصل جدید به ملوان رفت اما در فاصله یک هفته مانده 
به شروع فصل، بار دیگر  هدایت شمس آذر را برعهده گرفت. 
حالا تیم او نفرات زیادی را نسبت به سال گذشته از دست 
داده ولی خودش تأکید می کند که دوباره می خواهد یک تیم 
قابل احترام بسازد. دقیقی می گوید که اگر اوضاع شمس آذر 
بحرانی نبود هدایت این تیم را بر عهده نمی گرفت. دقیقی در 

آستانه هفته دوم لیگ به سؤالات همشهری پاسخ می دهد.

  چه شد  از ملوان رفتید؟
زیاد دوســت ندارم در مورد گذشــته صحبت کنم چون 
همه  چیز تمام شده است. ما در جلسه ای که با آقای دنیامالی 
داشتیم، اهداف بلندمدتی را ترسیم کردیم ولی ایشان یک 
روز به من پیغام داد که تامین منابع و حل مشکلات مالی در 
یک زمان کوتاه مدت شدنی نیست و همین موضوع در نهایت 
باعث شــد تا جدا شــوم. ما حتی در حد نیازهای اولیه هم 
مشکل داشتیم و زمانی که آنجا بودم شرایط مناسب نبود. 
به هر حال گلایه هایی وجود دارد ولــی برای ملوان آرزوی 

موفقیت دارم.

  ولی بعد از بازگشت  زارع، ظاهرا اوضاع 
بهتر شد و حتی یکی از اسپانسرهای سابق هم دوباره 
برای حمایت از ملوان وارد صحنه شد. درست است؟

پس از جدایی من دیگــر کاری به ملوان نداشــتم. من با 
نیت خیر به ملوان آمدم ولی شــرایط لازم فراهم نشــد. 

آقای دنیامالی به شــکل جدی پیگیر بودند تا مشکلات در 
کوتاه مدت حل شود، اما به دلیل وقایعی که در این مدت در 
کشور رخ داد، شرایط به گونه ای پیش رفت که نتوانستند به 

وعده های خود عمل کنند.

  وقتی به شمس آذر برگشتید، از شرایط 
راضی بودید؟

من قصد بازگشت نداشــتم چون هر چیزی که در این تیم 
می خواستم را به دست آوردم. من در یک باشگاه نوظهور به 
کمک بقیه شرایط خوبی را ایجاد کردم و دیدید که در فصل 

گذشته چه عملکردی داشتیم.

  پس چرا حاضر به بازگشت شدید؟
اگر شــرایط شــمس آذر عادی بود، برنمی گشتم و حتی 
وقتی آمدم 12، 13 بازیکن بیشتر نداشتیم. وقتی برگشتم 
شمس آذر نابود شده بود و حالا هدفم این است که یک تیم 
خوب بسازیم. در مرحله اول دنبال ثبات هستیم تا بتوانیم 

دوباره رشد کنیم.

  بعد از بازگشت به شمس آذر، از زارع بابت 
شرایط تیم و نفراتی که جذب شدند، گلایه داشتید؟

من به آقا مازیار احترام می گذارم و با او هم بازی و هم اتاقی 
بودم. وقتی به شمس آذر برگشتم هیچ بازیکن جدیدی وجود 
نداشت و تمام نفراتی که به تیم اضافه شده بودند، جدا شدند. 
اگر این نفرات خوب بودند پس چرا به ملوان نرفتند و اگر بد 
بودند چرا جذب شدند. من کاری به مسائل فنی یا خوب و بد 
بودن بازیکنان نداشتم و فقط این مسئله برایم عجیب بود که 
وقتی برگشتم نفراتی که در زمان نقل وانتقالات به تیم اضافه 

شدند دیگر در تمرینات نبودند.

  از اینکه دوباره در 
شمس آذر مربیگری می کنید و شرایط 

سختی در تیم حاکم شده است، احساس 
بدی ندارید؟

نه، اگر بتوانیم از این 2 بازی پیش رو عبور 
کنیم و امتیاز بگیریــم، فکر می کنم 
در تعطیلات بتوانیم تیــم را دوباره 
بازســازی کنیم. من با قدرت اینجا 
کارم را انجــام می دهم و دیگر هم 
قرار نیست به تیم دیگری بروم مگر 
اینکه در آینــده از 4 تیم معروف و 

معتبر  ایران پیشنهاد داشته باشم!

  یعنی فکــر می کنی یک 
روز در استقلال، پرسپولیس، تراکتور یا 

سپاهان مربیگری کنید؟
چرا نکنم، مگر دیگران چه کار می کنند؟! من 

هم تلاش می کنم و  به عنوان یک مربی 
منتظر این پیشنهادها می مانم.

  بعــد از باخت 
به اســتقلال، حالا باید با 
چادرملو روبه رو شــوید. 

شرایط تیم چطور است؟
ما در بازی با اســتقلال نمایش 

خوبی داشتیم و تنها دلیلی که آنها 
به برد رسیدند، تجربه  بیشترشان بود. 

تلاش می کنیم تا در ادامه به فرم مورد 
نظرمان برگردیم و نتایج لازم را بگیریم.

مــا 
زمان زیــادی در اختیار 

نداشــتیم و 7، 8 بازیکن به تیم 
اضافه کردیم. ما اینجا بودجه زیادی 
نداریم ولی اگر با همین محدودیت همه 
تعهدها سر موعد و طبق نظم خاصی 

پیش برود، می توانیم شــرایط 
خوبــی را رقــم بزنیم.

بعــد از 
نتایج خوبی که دقیقی فصل 

گذشته گرفت،، انتظار می رفت او از 
بهتری پیشنهاد داشته باشد. او می  گوید: »

باید از مدیران باشگاه های دیگر بپرسید که 
چرا به من پیشنهاد ندادند. آیا کارنامه من  آن 
هم درحالی که چند بازیکن مؤثر شــمس آذر 

جدا شدند بد بود؟ من فکر می کنم فوتبال 
ایران مافیایی است و البته مشکل 

مدیریتی هــم داریم.


